



KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | -965 22063333 | Fax -965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36354528

التاريخ: 2025/02/11
مرجع: MAZ-CS-02-2025-0042

المحترمين

السادة / بورصة الكويت للأوراق المالية
تحية طيبة وبعد ،،،


الموضوع: تعقيب على تداول غير اعتيادي على سهم شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)

**Subject: Commentary on unusual trading on Al Mazaya
Holding Company share K.S.C.P (Holding)**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى المادة 4-5 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، وإلى البريد الإلكتروني الوارد من بورصة الكويت للأوراق المالية، والذي تضمن ملاحظة البورصة وجود تداولات غير اعتيادية على سهم شركة المزايا القابضة بتاريخ 2025/02/11، تجدون مرفق طيه تعقيب الشركة في هذا الصدد.

With reference to the above mentioned subject and Article 4-5 of Chapter 4 of Book 10 of the executive regulation of Law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities and to the email received from Bursa Kuwait about unusual trading on Al Mazaya Holding Company shares on 11/02/2025, kindly find our comment in that regard.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أنور السيد صالح
مدير الإدارة القانونية و الالتزام


MAZAYA
شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P.(HOLDING)



KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36354528

نموذج تعقيب

التاريخ :	2025/02/11
إسم الشركة المدرجة	شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
المعلومة الجوهرية	بالإشارة إلى البريد الإلكتروني الوارد من بورصة الكويت للأوراق المالية، والذي تضمن ملاحظة البورصة وجود تداولات غير اعتيادية على سهم شركة المزاي القابضة بتاريخ 2025/02/11، وبناء على طلب بورصة الكويت للأوراق المالية التعقيب على هذا الأمر نحيطكم علماً بأنه لم يكن هناك أية تطورات حدثت مؤخراً من شأنها التأثير على الشركة أو شئونها بالشكل الذي يترتب عليه هذا النشاط غير الاعتيادي في التداول بخلاف ما تم الإفصاح عنه سابقاً .
اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد اثر مالي

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه و دقتها واكتمالها، و يقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، و ذلك دون ادنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال و بورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، و بما ينفي عنهما المسؤولية عن أية اضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق الظئمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

Handwritten signature and stamp in the bottom right corner.



MAZAYA
AIM TO LEAD

رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 52,556,117 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22311901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36354578

Date:	11/02/2025
Name of listed company	Mazaya Holding Co.
Material information	With reference to the email received from Boursa Kuwait, about an unusual trading on the shares of Mazaya Holding Company on 11/02/2025 and based on Boursa Kuwait request to comment on this matter, please note that there are no recent updates that could affect the company in a way that results in this unusual activity in trading other than what have been previously disclosed.
Effect of the material information on the company financial position	No financial impact

The party that issued this disclosure assumes full responsibility for the accuracy, precision, and completeness of the information contained herein. It acknowledges that it has exercised due diligence in avoiding any misleading, incorrect, or incomplete information. There is no liability on the part of the Capital Markets Authority or the Kuwait Stock Exchange regarding the contents of this disclosure, and they are not responsible for any damages that may be incurred by any individual as a result of the publication of this disclosure or its dissemination through their electronic systems or websites, or due to the use of this disclosure in any other manner.